
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål 1 (SUU L 57) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra (MFU) Carolina Magdalene Maier (ALT). 

 

Spørgsmål nr. 1:  

”Vil ministeren indkalde til nyt møde med henblik på at forsøge at nå til enighed om 

finansiering af tilskud til forsøgsordningen med medicinsk cannabis?” 

 

Svar: 

Det har hidtil ikke været muligt at opnå politisk enighed om en tilskudsordning til pro-

dukterne i den kommende forsøgsordning med medicinsk cannabis. Spørgsmålet har 

således været drøftet på en lang række møder op til indgåelsen af den politiske aftale 

om etablering af forsøgsordningen i november 2016. Herefter har spørgsmålet været 

drøftet på tre møder, hhv. den 5. april 2017, den 20. juni 2017 og 14. september 2017 

og senest i forbindelse med satspuljeforhandlingerne i starten af november 2017.  

 

Jeg vil fortsat løbende inddrage sundhedsordførerne i udviklingen af forsøgsordnin-

gen og tæt følge, hvorledes patienternes reelle adgang til produkterne er, herunder i 

forhold til pris. Drøftelser om eventuelt tilskud til produkterne vil være en naturlig del 

heraf.  
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